
 

 

 

 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Kobyłka 

 
z działalności między sesjami Rady Miasta w dniach od 14.06.2024 r. do 14.08.2024 r. 

 

Do Biura Rady Miasta Kobyłka w okresie od 14.06.2024 r. do 14.08.2024 r. wpłynęły 

następujące pisma: 

 

 

1) Dnia 14.06.2024 r. wpłynął pismo mieszkanki o wydanie decyzji w sprawie odstrzału 

redukcyjnego lisów na terenie Miasta Kobyłka; 

 

a) wpłynęła odpowiedź na wniosek Radnych Miasta Kobyłka z dnia 27.05.2024 r. 

w sprawie budowy progów  zwalniających w ulicy Warszawskiej oraz wykonania 

brakującej części oświetlenia wzdłuż tej ulicy. 

 

2) Dnia 17.06.2024 r. wpłynęły uwagi do uchwały Rady Miasta Kobyłka Nr II/ 10/2024 

z dnia 13 maja 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla Radnych Miasta Kobyłka 

przekazane przez Wydział Nadzoru Prawnego Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego 

w Warszawie (zaproponowane przez Nadzór Prawny zmiany zostały wprowadzone 

podczas sesji 20 czerwca 2024 r.); 

 

a) wpłynęło pismo mieszkańca w sprawie zakolektorowanego rowu od ulicy 

Żymirskiego do ul. Chopina; 

b) wpłynęło Postanowienie o odmowie wszczęcia postępowania Prokuratury Rejonowej 

w Wołominie w związku ze zgłoszeniem ówczesnego Przewodniczącego Rady 

Miasta Kobyłka z dnia 6 maja 2024 r. w sprawie niedopełnienia obowiązków, 

nieuzasadnionego wydatkowania środków publicznych oraz działania na szkodę 

interesu publicznego przez ówczesną Burmistrz Miasta. 

 

3) Dnia 18.06.2024 r. Radni Miasta Kobyłka skierowali wniosek w imieniu mieszkańców 

osiedla Nadarzyn do Burmistrza Miasta Kobyłka z prośba o wprowadzenie 

do Wieloletniego Planu Inwestycji na lata 2024-2028 budowy ulicy Orląt Lwowskich 

od ul. Sikorskiego. 

 

4) Dnia 19.06.2024 r. wpłynęła opinia sanitarna Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Wołominie w sprawie pozytywnej oceny projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę nr LV/471/2022 Rady Miasta Kobyłka z dnia 2 listopada 2022 r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian 



 

 

 

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

 

5) Dnia 24.06.2024 r. wpłynął wniosek wraz z informacją dotyczący funkcjonowania 

i  potrzeb finansowo-organizacyjnych skierowany do Burmistrza Miasta, Dyrektora 

Publicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Sportowymi nr 3 im. Karola Wojtyły 

w Kobyłce Pana Tomasza Szturo; 

 

a) wpłynęło pismo Przewodniczącego Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 1 

w Kobyłce w sprawie udzielenia wsparcia przez Urząd Miasta w budowie systemu 

nagłośnienia w celu możliwości utworzenia radiowęzła na terenie szkoły. 

 

6) Dnia 01.07.2024 r. wpłynęło pismo Pani Agnieszki Dziemianowicz-Bąk - Ministry 

Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej dotyczące czterech podjętych uchwał przez Radę 

Ministrów w sprawie ustanowienia Rządowych Programów umożliwiających w latach 

2024-2027 przekazanie środków na podniesienie wynagrodzeń dla pracowników 

samorządowych w ramach dodatku motywacyjnego.  

 

7) Dnia 02.07.2024 r. wpłynęły odpowiedzi na Wnioski i Postulaty Radnych skierowane 

do Burmistrza Miasta podczas IV sesji Rady Miasta Kobyłka w dniu 20 czerwca 2024 

roku. 

 

8) Dnia 08.07.2024 r. wpłynęło Postanowienie nr 1985/2024 i Postanowienie nr 1963/2024 

Komisarza Wyborczego w Warszawie III z dnia 23 kwietnia 2024 r. w sprawie 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Kobyłka Pana Konrada Marcina 

Kostrzewy – w związku z objęciem funkcji Burmistrza Miasta; 

 

a) wpłynęło również Postanowienie nr 2004/2024 Komisarza Wyborczego 

w Warszawie III z dnia 23 kwietnia 2024 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego 

Rady Miasta Kobyłka, którym został Pan Michał Tabor; 

 

b) wpłynęły również odpowiedzi Sekretarz Miasta na Wnioski, Postulaty 

i Oświadczenia Radnych z IV sesji Rady Miasta Kobyłka; 

 

c) wpłynęło pismo mieszkanki dotyczące zweryfikowania użytkowanej w Kobyłce 

nieruchomości.  

 

9) Dnia 16.07.2024 r. wpłynęło pismo Wojewody Mazowieckiego z prośbą o udzielenie 

Wydziałowi Nadzoru Prawnego Wojewody informacji o podjętych działaniach przez 

Radę zmierzających do zmiany uchwały Nr IV/34/2024 Rady Miasta Kobyłka z dnia 20 



 

 

 

czerwca 2024 r. w sprawie nadania statutu Miejskiemu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kobyłce; 

 

a) wpłynęły również odpowiedzi Sekretarz Miasta na Wnioski, Postulaty 

i Oświadczenia Radnych z IV sesji Rady Miasta Kobyłka. 

 

10) Dnia 22.07.2024 r. wpłynęło pismo mieszkańców „terenu Serwitut” w Kobyłce 

o zorganizowanie spotkania z Radnymi Miasta Kobyłka oraz Burmistrzem Miasta 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Miasta dla tych terenów. 

 

11) Dnia 01.08.2024 r. wpłynęło Postanowienie nr 2939/2024 Komisarza Wyborczego 

w Warszawie III z dnia 16 lipca 2024 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego Rady Miasta Kobyłka Pana Wojciecha Reutta, w związku ze złożoną, pisemna 

rezygnacją; 

 

a) Wpłynęło pismo z postulatem mieszkańca o usunięcie z przestrzeni publicznej pod 

Miejskim Ośrodkiem Kultury w Kobyłce „koniopodobnego tworu” i postawienia 

w tym miejscu pomnika upamiętniającego Polaków pomordowanych na Wołyniu. 

 

12) Dnia 05.08.2024 r. Radni: Klaudia Żebrowska, Andrzej Michalik wraz z Przewodniczącą 

Rady odbyli dyżur w Biurze Rady Miasta i spotkali się z mieszkańcami Miasta, którzy 

przybyli do Biura Rady, między innymi w sprawie modernizacji drogi w ul. Żytniej oraz 

wykonania odwodnienia ulicy Orszagha w Kobyłce. 

 

13) Dnia 07.08.2024 r. Przewodnicząca Rady Miasta skierowała wniosek do Burmistrza 

Miasta w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie Miasta Kobyłka na 2025 rok 

na wykonane odwodnienia oraz budowy ulicy Żytniej w Kobyłce; 

 

a) Przewodnicząca Rady Miasta skierowała do Burmistrza Miasta również trzy 

interpelację: w sprawie ulicy Żytniej, ulicy Zacisznej oraz ulicy Natolińskiej 

w Kobyłce. 

 

14) Dnia 09.08.2024 r. wpłynęło zaproszenie Pani Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej 

do wzięcia udziału w inicjatywnie wspólnego czytania „Kordiana”  Juliusza 

Słowackiego, które odbędzie się 7 września 2024 roku – sobota w godzinach 15:00- 17:00 

na terenie zielonym na tyłach Biblioteki.  

 

15) Dnia 12.08.2024 r. Radni: Monika Janczara, Artur Rola wraz z Przewodniczącą Rady 

odbyli dyżur w Biurze Rady Miasta i spotkali się z mieszkańcami Miasta, którzy przybyli 

do Biura Rady w tym dniu; 

 



 

 

 

a) wpłynęło zgłoszenie mieszkanki dotyczące problemu dzików na ulicy Kraszewskiej.  

 

16) Dnia 14.08.2024 r. wpłynęła odpowiedź Urzędu Miasta na zgłoszenie mieszkanki z dnia 

12.08.2024 r. dotyczące problemu dzików na ulicy Kraszewskiej. 

 


